
ASSEMBLEA GENERAL DE FAMÍLIES D’ALUMNES 
 

Divendres 20 de novembre de 2020 

 

Reunits telemàticament a través de Zoom a les 18:00h del dia 20 de novembre de 2020, 
iniciem l'assemblea amb 18 participants. 

La Presidenta, Montse Masip, pren la paraula: 

 
1. QUÈ FA I PERQUÈ SERVEIX L’AFA? 

 

L'Associació de Famílies d'Alumnes d'una l'escola la formen tots els pares i mares que en som 
socis, mitjançant el pagament d'una quota anual per família. 

Tal i com marquen els seus estatuts, a l'Afa hi ha una part més visible, formada per la Junta 
Directiva, però volem transmetre que aquesta Junta és oberta a tothom i que tots podem 
participar-hi d'alguna manera o altra. 

Us animen a fer-ho! La participació pot ser més o menys activa en funció del que cadascú pot, 
formant part d’una comissió, venint a les Reunions periòdiques que fem cada dos o tres 
mesos, o fent un suport puntual. 

Ser membre de l'Afa suposa, entre d'altres:  

•        Tenir dret a participar en la socialització de llibres. 

•        Tenir dret a que els nens puguin fer extraescolars. 

•    Poder participar en les festes que s'organitzen junt amb l'escola com són 
castanyada, carnestoltes i Sant Jordi. 

•        Poder participar en la festa de l'Afa que es celebra a final de curs. 

•        La revista. 

•        La web de l'escola. 

 La nostra AFA està organitzada en diferents comissions temàtiques, a través  de les quals es 
gestiona, juntament amb l'escola, coses tan importants com el servei de menjador, el servei 
d'acollida, les activitats extraescolars o la socialització de llibres. 

 
 
 
 
 



2. PRESENTA LA JUNTA AFA: 
 

   PRESIDENTA   Montse Masip 
   VICEPRESIDENTA  Begoña Urdiales 
   TRESORERA   Mayte Caparrós 
   SECRETÀRIA   Marta Pujol 
   VICE-SECRETARI  Xavi Torrell  
   VOCALS   Ruth Ontoso 
       Marga Hernández 
       Sonia Rodriguez 
       Rocío García 
 
 

3. BALANÇ ECONÒMIC 
  

Tema tots taula 2 puntos importantes: 
1.- no nos han pasado el canon de septiembre del 2019, por lo que nos 

deben dinero. 
 

2.- nos han pasado facturas de becas por valor de 22950,79 euros y solo 
tenemos ingresos por valor de 20861,70 euros. Por lo que hemos pagado 2089,09 
de mas. 

 
Extraescolares ha perdido 158 euros, pero con la comisión de devoluciones 

de las cuotas de 213 euros más, si no se hubieran devuelto las cuotas hubiera 
obtenido beneficio… el afa como tal ha obtenido beneficios y el colegio también. 

 
 
 

4. COMPOSICIÓ CONSELL ESCOLAR 
 
Seguint l’ordre del dia s’explica en què consisteix aquesta figura, es detalla els 
membres que en formen part i es comenta que aquest any tocaven eleccions però 
que degut a la COVID es renoven un any més els actuals càrrecs. 
 

REPRESENTANTS FAMÍLIES Ruth Ontoso (5è)  
Ester Moreno (1r)  
Mayte Caparrós (5è)  
Rocio García (4t i 2n)  
Begoña Urdiales (4t)  
 

   REPRESENTANT AFA  Marta Pujol (2n) 
 
 
 
 
 
 



5. COMISSIONS 
 

Passem a presentar les diferents comissions mitjançant les quals treballem els 
diferents aspectes que ens afecten. 

   Expliquem que amb el tema del COVID hi ha hagut noves necessitats i hi ha 
comissions que han quedat aparcades i altres que han guanyat més pes… Altres comissions 
que estan esperant que algú entri en elles per poder-les reactivar, com és el cas de la comissió 
de Xerrades… 

Normalment repartim un full informatiu a l’inici de la reunió, on hi ha tota la informació 
de les comissions, amb els noms i els cursos dels pares i mares que les formen, per a que 
tothom sàpiga a qui dirigir-se en cas de necessitat per alguna temàtica concreta. Avui ho tenim 
en digital per a qui ho necessiti. 

Per això, i per qualsevol aclariment que pugui sorgir o  qualsevol tipus de comunicació que 
tingueu per part de les famílies donem també l’adreça electrònica de l’AFA: afa@esjep.cat 

 
Podem començar per exposar totes les comissions que hi ha actualment i veure les 

necessitats de cadascuna: 
 
Comissions Permanents: 

 
Comissió Acollida: (Marta) Com ja sabeu aquest curs hem hagut de prescindir de 

l’acollida de tarda. Es va parlar amb l’empresa, Tots a Taula, per intentar mantenir-la, però 
econòmicament era insostenible… Es van oferir solucions per aquests alumnes afectats i 
vem recollir el compromís de l’empresa que si la situació canviava al llarg del curs i teníem 
un mínim de nens fixes la tornariem a reactivar. A l’acollida de matí hem afegit una 
monitora/coordinadora, ja que des del gimnàs no es podia atendre a la porta d’entrada i 
necessitàvem una altra persona a la porta prenent la temperatura. 

 
Comissió Temps del Migdia: (Montse, Begoña i Marga)  De forma resumida per als 

nouvinguts, la missió principal de la comissió Temps de Migdia és la contractació del servei 
de menjador i del temps de lleure associat. Malgrat la contractació d’aquest servei és 
responsabilitat de l’AFA, aquesta comissió és mixta AFA-escola on totes dues parts, 
conjuntament, vetllem per al compliment d’aquest contracte. Ens reunim cada dos mesos o 
quan sigui necessari, i ens reunim trimestralment amb la representant de l’empresa i la 
coordinadora del servei a l’escola per fer-ne la valoració del servei. 
Com a comissió, estem també per a fer de nexe entre les famílies i l’empresa quan la 
situació ho requereixi, tenint present la figura de la coordinadora, que està disponible per a 
resoldre qualsevol qüestió particular de les famílies que ho necessitin. 
 
Entrant en matèria específica, comentar els punts següents:  

- aquest curs hem signat un nou contracte sense carències, atès que es va extingir el 
contracte anterior per la situació de la covid, deixant de tenir validesa el compromís 
que teníem amb Tots a Taula per l’acomiadament de la cuinera anterior. Aprofitant la 
revisió del contracte, hem qüestionat alguns punts, alguns dels quals ens han estat 



favorables d’acord amb la nostra demanda (com la rebaixa del preu per 
acompanyant o la millora de la qualitat del pícnic) i d’altres les hem hagut d’acceptar 
tal i com le splantajaven al contracte (com la condició d’usuari fixe a partir 3 dies). 

- aquest curs escolar, amb la situació actual que estem vivint i la reestructuració dels 
grup classe que ha fet l’equip directiu, Tots a Taula s’ha vist obligada a posar un 
monitoratge extra, per a cobrir les necessitats de tots els infants, respectant els grups 
bombolla. La despesa d’aquest monitor/a extra anirà a càrrec del Departament, 
parcial o totalment, encara ha d’arribar la resolució oficial. 

- ja estan fetes les compres de mobiliari anunciades a la darrera reunió i també la 
pintura de l’espai del menjador. 

- pel que fa al tema econòmic, hem demanat tan a l’empresa com a la tresorera del 
AFA, poder està més al cas de la facturació que porten a terme, tan en temps com 
en forma (l’empresa ens facilitarà informació mensualment i la nostra tresorera el 
balanç del menjador amb el tancament anual del curs). 
 
 
Comissió Extraescolars: (Rocío i Mayte) La missió d’aquesta comissió es resumeix 

en gestionar totes les activitats extraescolars que es realitzen a l’escola, en gran part amb la 
coordinació de personal del Consell Esportiu.  

Aquest any no ha sortit cap grup per fer extraescolars. Necessiten algú més per l’any 
vinent, ja que la Mayte deixarà la comissió. 

 
Comissió Casal d’Estiu: (Ruth i Marta) Aquesta comissió es dedica a buscar 

Casals d’Estiu on els nens i nenes puguin gaudir de les diferents activitats que ofereixen. A 
banda, durant el temps que dura el Casal fan seguiment del servei i de les possibles 
incidències que hi pugui haver…  

Aquest estiu passat ha estat molt marcat pel tema COVID, va ser esgotador però van 
acabar molt satisfetes amb la feina feta per l’empresa del Consell Esportiu. Encara no tenen 
la valoració, però en global tant la dels participants com de pares com de Consell va ser molt 
positiva. 

 
Comissió Festes: (Rocío, Mercè, Xavi, Elena, Fran, Montse i Eva) Aquest any, de 

moment, no necessiten gent, ja que no es preveu que es pugui organitzar cap festa. 
 
Comissió Mares i Pares Delegats: (Marta) Ara amb el dinantia ha disminuit la 

freqüència dels missatges a enviar a través d’aquest canal, però puntualment va bé fer 
difusió a través d’ell. 

 
Comissió Cooperació: (Rocío, Montse, Begoña i Ruth) Seguiran recollint taps, piles 

i oli un cop al mes. Sense entrar dins l’escola. 
 
 
Comissió Económica: (Mayte) Tenim delegada la gestió económica a una gestoria 

des de fa més d’un any. Amb una valoració molt positiva. 
 
Comissió Comunicació: Es proposa ajuntar dues comissions (web i revista). Es 

proposa que els continguts de la revista s’obtinguin de la col·laboració amb l’escola 
(sortides, excursions, treballs que puguin ser interessants d’explicar…) s’ha de treballar, pr 



potser els més grans poden escriure un article, els més petits fer un dibuix… la idea és fer-
ho trimestral. 

 
Comissió Socialització: (Rocío i Clara) 
 
Comissió Xerrades: La Emma s’ofereix a mirar catàleg i si veu alguna xerrada 

interessant 
 
Comissió Xarxes Socials: (Ruth) Tenim actives els comptes de Facebook i 

Instagram 
 

Comissions no permanents: 
  
Comissió Pati: estem a l’espera que l’escola demani ajuda pel tema pati interior. 
  
Comissió Jornada Continuada/Partida: La Comissió de Jornada partida/ Jornada 
continuada, que es va crear recentment, explica que desprès de que algunes 
famílies, interessades en que s’apliqués la jornada continuada a la nostra escola, ho 
manifestessin a direcció, aquesta va demanar a l’AFA que es portes a terme un  
sondeig no vinculant per consultar a les famílies, si voldrien aquesta jornada 
continuada. Afegeixen que és una comissió imparcial, i que estan recollint informació 
amb arguments en contra i a favor, per traslladar-los mitjançant un dinantia i un 
formulari adjunt, on s’esculli si estan en contra o a favor de que es faci la jornada 
continuada al Sant Josep El-Pi. Amb el resultat es procedirà per part del Claustre a 
desenvolupar el projecte per passar a votació vinculant i segons aquesta presentar-lo 
al Departament d’Educació. 
 

6. DIVERSOS: 

1. Coral de pares i mares per Nadal: es farà en format digital 

2.  Extraescolars de pares i mares (pilates, zumba i fútbol): no es preveu inici... 

 
 

7. PRECS I PREGUNTES 
 
 
Si hi ha algú que vulgui participar activament a l’AFA, pot enviar e-mail a: afa@esjep.cat 
 

mailto:afa@esjep.cat

